
Správa k tréningom reprezentácie espoirs muži 2021 
 

 
Matej Krajčovič nadraďoval mužskú reprezentáciu nad reprezentáciu espoirs a teda 
všetko prispôsoboval pokynom Adlera.  
 
Viktor Purgiňa mal úplne ľahostajný prístup, nevedel si zapamätať ani termín 
tréningu, ktorý mal v spoločnej konverzácii. 
 
Patrik Šebeňa vzdal reprezentáciu ešte v začiatkoch, po prvom kvalifikačnom 
rozstrele s Matejom Krajčovičom a odvodnil  to tak, že mi povedal, že mňa nebude 
rešpektovať ako trénera. O pár mesiacov potom prišiel za mnou a povedal, že ho to 
mrzí ako sa zachoval a že už by to urobil inak.  
 
Vladimír Bačé bral espoirs reprezentáciu seriózne, trénoval to, čo som mu povedal a 
počas roka 2021 sa výkonnostne posunul. Má moju pochvalu. 
 
S epoirs reprezentáciou som absolvoval 6 tréningov. Potom som im povedal, že nech 
si vyberú turnaj, ktorý si chcú spolu zahrať, tak mi sľúbili, že si zahrajú trojice 
18.9.2021 v Galante, ale nakoniec sa ich nezúčastnili, a to bez toho, že by mi dali 
vedieť. Ja som si s Matejom Krajčovičom a Vladimírom Bačém zahral Jewel cup, 
pôvodne som im tam mal robiť len kouča, ale Viktor Purgiňa odcestoval na 
dovolenku, tak som hral namiesto neho.  
 
Po tohtoročnej skúseností som sa rozhodol, že nebudem ďalej pokračovať ako tréner 
reprezentácie espoirs, lebo robiť niečo zadarmo, vo svojom voľnom čase a mať z 
toho takú odozvu aká bola, je pre mňa strata času, pretože len s jedným hráčom sa 
dalo seriózne pracovať.  
 
Vopred ďakujem za pochopenie môjho rozhodnutia. 
 
S pozdravom Andrej Fratrič 
 


